

## **GET HELP IN YOUR LANGUAGE**

Upon request, parents have the right to interpretation at special education meetings, and translation of IEPs, assessments and notices. You can request language access services by speaking with a member of your child's IEP team. You can also request a translation of your child's IEP by visiting [schools.nyc.gov/IEPHello](https://schools.nyc.gov/IEPHello) or by calling 718-935-2013. If you have concerns regarding language access services, please follow the escalation process described on the DOE's website (at [schools.nyc.gov/connect-with-us](https://schools.nyc.gov/connect-with-us)). If your concern is not resolved at the school or district level, you may file a complaint. Details on how to file a complaint are explained on the DOE's website (at <https://www.schools.nyc.gov/school-life/school-environment/get-help/parent-complaints-and-appeals>).

## **ОБРАЩАЙТЕСЬ ЗА ПОМОЩЬЮ НА ВАШЕМ ЯЗЫКЕ**

Родители имеют право получать по запросу услуги устного переводчика на заседаниях по специальному образованию и письменный перевод индивидуальной учебной программы (IEP) ребенка, освидетельствований и уведомлений. За услугами языковой поддержки обращайтесь к членам группы по IEP ребенка. Вы можете обратиться с запросом к члену группы по IEP, на сайте [schools.nyc.gov/IEPHello](https://schools.nyc.gov/IEPHello) или по телефону 718-935-2013. Для разрешения проблем, касающихся языковой поддержки, следуйте процедурам, описанным на веб-сайте DOE: ([schools.nyc.gov/connect-with-us](https://schools.nyc.gov/connect-with-us)). В случае неразрешения вашего вопроса на уровне школы и округа, вы имеете право подать жалобу. Подробнее о подаче жалобы — на веб-сайте DOE: (<https://www.schools.nyc.gov/school-life/school-environment/get-help/parent-complaints-and-appeals>).

[Russian]